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Abstract (en)
[origin: ES8504531A1] The invention relates to a device for assembling mouldings incorporating several rabbets, which comprises a table for
positioning the mouldings, slides supporting this table, rendered fast with two columns which are connected in their lower part by a base under which
is mounted a jack whose rod is connected to a hammer which penetrates in a clip magazine, and in their upper part by a piece provided with a
presser member located opposite the hammer. According to the invention, a clipping assembly is provided which bears the hammer and a sliding
guide fast with the hammer, as well as a sensor two small columns on which the clipping assembly may slide vertically balancing means mounted on
each small column below the clipping assembly and a plate disposed at the top of the rod, and on which the hammer and the sliding guide rest, and
which comprises a matching member opposite the sensor. The invention is more particularly applicable to the manufacture of wooden frames.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour agrafer des moulures à plusieurs feuillures, qui comprend une table pour positionner les moulures, des
glissières supportant cette table, solidaires de deux colonnes qui sont réunies à leur partie inférieure par une embase sous laquelle est monté un
vérin dont la tige est reliée à un marteau qui pénètre dans un magasin d'agrafes, et à leur partie supérieure par une pièce 8 munie d'un organe
presseur 9 situé en regard du marteau. Selon l'invention, il est prévu un ensemble d'agrafage (11) qui porte le marteau et un guide coulissant
(12) solidaire du marteau, ainsi qu'un capteur (13); deux colonnettes (15, 16) sur lesquelles peut coulisser verticalement l'ensemble (11); des
moyens d'équilibrage (22, 23) montés sur chaque colonnette sous l'ensemble (11); et un plateau (24) disposé au sommet de la tige (5), et sur lequel
reposent le marteau et le guide coulissant, et qui comporte un accosteur (25) en regard du capteur (13). Application à la fabrication de cadres en
bois.
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